
Landvindingslaget Karsemosen 
 

Referat fra bestyrelsesmøde 5. juni 2014 
 
Til stede: Vivi Qvistgaard (VQ); Kim Søholt Larsen (KSL, referent); Jacob Nielsen (JN); 
Peder Schierning Hansen (PSH), Kirsten Meleschko (KM), Erik Aksig (EA) og Per Larsen 
(PL)  
 
 
Dagsorden: 

1) Forberedelse af Generalforsamling 
2) Eventuelt 

 
 

1) Der bliver bestyrelsesmøde 26/6-14 kl. 19.00 i Ramløsehallen. JN sætter annonce i 
Ugeposten og Erik annoncerer via mail /kontaktlisten. KSL ønsker at udtræde af 
bestyrelsen. PSH vil gerne overtage. Carsten Holland (ny) vil gerne være 
suppleant. 
 

2) Intet nyt vedr. status for vedtægterne. JN tjekker før generalforsamlingen. 
 
JN har været ude på diget og behandle for bjørneklo på diget. 
 
JN har lavet aftale med Johny (Søfryd) vedr. slåning 2 gange om året; han tager sig 
også af bjørnekloen fremover. 
 
Pumperne kører, der er en motor i overskud samt der er indkøbt ny svømmer. 
Situationen omkring pumperne og manglende økonomi drøftedes. 
 
Grøfterne i Karsemose er ikke velholdte; grundejerne vedligeholder dem ikke. Det 
er de vandlidende i området som skal kontakte kommunen. Mulighed for et gitter 
ved røret blev diskuteret og der opsættes et gitter (hvis der ikke er et i forvejen). PL 
tjekker. 
 
Der var ikke noget regnskab retur fra revisor. Revisor regningen er steget 
betydeligt. JN tjekker om det kan blive billigere. 
 
Budget fremlægges til Generalforsamlingen. 
 
 

 


